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Abstract (en)
[origin: US5483505A] PCT No. PCT/CH93/00279 Sec. 371 Date Aug. 11, 1994 Sec. 102(e) Date Aug. 11, 1994 PCT Filed Dec. 14, 1993 PCT Pub.
No. WO94/14105 PCT Pub. Date Jun. 23, 1994.A self-aligning device for attaching a watchband comprises a watch case having a cusp that includes
means for positively aligning the end of a retractable spring-bar prior to retracting the end for engagement with the hole in the watch case cusp. The
self-aligning device includes a semi-cylindrical depression in the lower surface of the watch cusp that engages the extended spring-bar for alignment
with the engagement hole in the cusp, and may also include a second semi-cylindrical depression in the lateral face of the watch cusp to guide the
retracted spring-bar from the alignment depression to the engagement hole in the watch case cusp.

Abstract (fr)
Le dispositif de fixation rapide d'un bracelet comporte une barrette qui est montée dans une des extrémités d'un élément de bracelet (5). La
barrette est constituée d'un axe (1) qui comporte un trou cylindrique (3) dans lequel une tige (2) qui est soumise à l'action d'un organe élastique de
compression (4) est montée coulissante. La tige (2) est actionnée par un bouton d'actionnnement (9). L'extrémité (14) de la tige (2) est destinée à
coopérer avec une ouverture de positionnement (17) en position de positionnement, avec une ouverture d'introduction (16) en position d'introduction
et avec un trou (13) en position fermée. Les ouvertures (16, 17) et le trou (13) sont pratiqués dans une corne à ouvertures (15) d'une boîte de
montre.
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